
Z Á P I S 

Školská rada Střední školy gastronomie, hotelnictví a lesnictví Bzenec, 

příspěvková organizace, 

 náměstí Svobody 318, 696 81 Bzenec 

 

Konaná dne:   5. 10. 2016 

 

Místo konání: Střední škola gastronomie, hotelnictví a lesnictví Bzenec, 

příspěvková organizace, náměstí Svobody 318, 696 81 

Bzenec, pracoviště Junior, salonek Grand      

  

Jednání zahájeno: 16:00 hod., salonek Grand, Hotel Junior, náměstí 

     Svobody 318, Bzenec    

 

Přítomni:    Ing. Nečesánková Z., RNDr. Koiš P., Ph.D., 

Ing. Rumíšková M.,  MUDr. Kopečková J.,  

Mgr. Brákorová J. 

    

Omluveni:  Opletalová Tatiana, Mgr. Kohoutková B., Mgr. Smutná R., 

   Mgr. Hlavsa Z. 

 

 

Pozvaní hosté:   Mgr. Libor Marčík - ředitel školy 

 

Projednané body: 

1) Ing. Nečesánková přivítala členy Školské rady na 1. Zasedání v novém 

školním roce 2016/2017. 

 

2) Školská rada projednala a schválila bez připomínek Výroční zprávu za 

školní rok 2015/2016. 

 

3) Školská rada byla informována o počtu žáků a stavu zaměstnanců 

 k 3. 10. 2016. 

 

4) Školská rada byla informována o Komunikačním souboru určeného ke 

komunikaci odborné a laické veřejnosti s osobami s autismem a naopak. 

 

5) Ředitel školy Mgr. Marčík L. podal Školské radě následující  informace: 

a) Od 1. 9. 2016 byl sloučen internát z odloučeného pracoviště Přívoz 

s internátem Vinařů. Všichni ubytovaní žáci na DM sídlí na 

odloučeném pracovišti Vinařů. 

b) Během velkých prázdnin proběhla rekonstrukce cukrářského provozu 

cca v objemu 522.000,-Kč 



c) Probíhá rekonstrukce bytových jader na ubytovacím provozu Junior 

cca v objemu 1.479.963,-Kč. 

d) Počítá se s rekonstrukcí internátu Vinařů (výměna oken, zateplení, 

kotelna) cca v objemu 17 mil. Kč. 

e) Školní polesí je majetkem Lesů ČR a práce proběhnou na základě  

smlouvy, která bude platná od školního roku 2017/2018. 

f) Plánuje se zakoupení traktoru (cca do 500.000,-Kč( pro potřeby školy 

(podzim 2016). 

g) Všichni pracovníci školy byli prokazatelně seznámeni s novým 

jednotným informačním systémem SHAREPOINT. 

h) Od 1. 11. 2016 bude ukončen provoz školních bufetů a tento bude 

nahrazen automaticky. 

 

6) Ředitel školy pozval všechny členy Školské rady na Gastroden, který se 

bude  konat 24. 11. 2016 (Čt) současně s DOD. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ve Bzenci dne 11. 10. 2016   …………………………………….. 

        Ing. Nečesánková Zdeňka 

        předsedkyně Školské rady  

 

 
 


